
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. február 15-én tartott 
képviselı-testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak: Zsalakó Ernı-polgármester 
                       Bızsöny András 
                       Bankics Krisztián 
                       Gobányi Sándor 
                       Wittmann Dezsı képviselık 
                       Horváth Ernı – CKÖ elnöke 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
                       Bischoffné Szőcs Erika – pénzügyi fıelıadó 
 
Hiányzik:  Fonai Jenı, Tombor János, Szijártó Józsefné –képviselık 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a testületi tagokat , megállapítja, hogy a testület 
határozatképes, mivel 8 fı képviselıbıl 5 fı jelen van. Ismerteti a napirendi pontokat 
és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Más javaslat nincs a testület az alábbi 
napirendet tárgyalja.  

 
Napirendek:  

 
1. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl 

                Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

2. Az  önkormányzat 2010. évi költségvetésrıl 
Esély Alapszolgáltatási Központ költségvetésének elfogadásáról  
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Meghívottak: civil szervezetek vezetıi 

 
3. Az önkormányzat 2010. évi közfoglalkoztatási tervének elfogadásáról 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

4. Kisebbségi önkormányzattal kötendı megállapodásról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

5. Esély Alapszolgáltatási Központ Szakmai Program elfogadása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

6. Falunapi és könyvtári pályázat beadásáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

7. Ingatlan-megosztási és adásvételi szerzıdés, megállapodás 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

8. Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Társulásból kizárandó 
tagönkormányzatokról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  

  
9. Szociális ügyek – zárt ülésen 
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Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  
 

 
Napirendek tárgyalása:  
 
 

1. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester az alábbi tájékoztatást adja a képviselıknek:  

-  Február 1-jétıl új közcélú foglalkoztatottak álltak munkába.  
-  A Kaposvári kistérségben 10-15 település vállalta a kutyák chipelését és hozott errıl 

rendeletet.  
- Gál Tiborné Hársfa u. 23. sz. alatti lakos kártérítési igényével kapcsolatban 

megkeresés érkezett az ügyvédtıl, amelyben a károsult csatolta a kért 
dokumentumokat, de továbbra is fenntartja az igényét. Javasolja , hogy ha amennyiben 
az önkormányzat biztosítója nem fizet, akkor sem ismeri el az önkormányzat a 
felelısségét, a károsult a bíróságon érvényesítheti az igényét.  

- A Társulási Tanács ülésén  részt vettek iskola költségvetése Taszáron elfogadásra 
került.   

- Az Esély Alapszolgáltatási Központ költségvetésének a tárgyalásán is  részt vettek, 
csökkentéseket beépítették.  

- Az  Óvoda költségvetését is  elfogadták Nagyberkiben.  
 
Megérkezett Tombor János képviselı, így a képviselık száma 6 fıre emelkedett.  

 
2. Az önkormányzat 2010. évi költségvetésrıl 

Esély Alapszolgáltatási Központ költségvetésének elfogadásáról  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester a költségvetés elfogadásáig hozott átmeneti 
intézkedésekrıl tájékoztatja a testületet.  A költségvetés végleges változatát mindenki 
megkapta, az elıterjesztésekkel együtt, az elızı ülésen kimutatott hiányt mérsékelni 
lehetett. Kéri a javaslatokat, véleményeket.  

 
- Gobányi Sándor: A  rendelet-tervezethez tesz javaslatot a  30. §-ban szerepel az 

önszervezı csoportok között a polgárırség helyi csoportja, ezt pontosítani kell, mivel 
már új egyesület alakult  helyben a polgárırségnek. A  B) pont a  nem helyi 
illetékességben bejegyzett szervezetek támogatásáról is szól , tudta szerint csak 
helyieket támogat az önkormányzat? Melyek azok akik kaphatnak , melyek  akik nem 
kaphatnak támogatást, ezt meg kell fogalmazni.  

- Számszaki részhez: a  helyben mőködı egyesületek elszámoltatása megtörtént. Az 
igényeket tudta szerint  február 15-ig be kellett adni, ezek változtak-e?  Amennyiben 
az elszámoltatáskor jelzett 2010. évi igények élnek, akkor ki és miként döntötték el az 
itt tervezett beépített  támogatás összegét?  Úgy tudja, hogy 2 szervezet kivételével 
Sportegyesület kérelme,  Közmővelıdési  Egyesület kérelme is több az itt beállított 
összegnél? Továbbá megkérdezi, hogy a rendelet-elfogadásakor hogyan fogunk 
szavazni a korábban jelzett összeférhetetlenség okán? 

 
 



 3 

- Zsalakó Ernı- polgármester a  „ polgárırség helyi csoportja” elnevezést  javasolja 
kihúzni a 30. §- ból . Van egy álláspontja a testületnek arról, hogy amíg helyben nem 
tudunk minden igényt kielégíteni akkor másfelé nem ad az önkormányzat támogatást, 
de óvatosságból ezt a pontot javasolja bent hagyni,  hiszen errıl  amíg nem dönt a 
testület,  addig a nem helyiek nem kaphatnak támogatást. Szükség van olyan 
egyesületek  támogatásra pl. fogyatékossági alapítványnak,  Siketek és Nagyothallok 
Egyesülete akikkel valamilyen programok kapcsán – lásd korábbi évek 
akadálymentesítése – együttmőködünk.  Javasolja, hogy ezért ne kelljen itt rendeletet 
módosítani,  ilyen együttmőködések lehetıségét hagyja meg itt a testület.  

 
- Egyesületek támogatását mi, ki határozta meg?  A koncepció  és a költségvetés elmúlt 

ülésen történı  tárgyalásakor, de az elıterjesztésben is szerepelt, hogy az  elmúlt év 
támogatási szintjét javasolta bent hagyni. Ezt az elvet, akkor  úgy gondolta, hogy 
mindenki támogatta a tavalyi szintet.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : A 19. számú mellékletben lesz felsorolva a helyi 

egyesületek támogatásra nevesítve. A költségvetésrıl összglobálban kell szavazni. Az 
egyedi támogatásokról, pedig majd külön, ha az év közben felmerül.  

 
- Gobányi Sándor : Ha az önkormányzat a helyi sportegyesületet nem támogatja 

annyiban amennyit kért, vagy a  Közmővelıdési Egyesületet , akkor az az egyesület, 
majd  milyen programot nem fog ellátni.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Úgy gondolja, hogy a  Sportegyesület rangsorolni fogja 

tudni  a feladatait, és meg fogja oldani ezzel a  finanszírozással is.  
 

- Gobányi Sándor: : Javasolja az egyesületeknek  a kért összeggel beépíteni a 
mellékletbe, akár külön szavazattal is.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı amennyiben módosítási javaslat van költségek 

növelésére, akkor azt is meg kell mondani, hogy honnét vegyük el, vagy  a hiány 
kerüljön növelésre?  

 
- Gobányi Sándor: Javasolja az önkormányzat által a részletes költségeknél az 

egyebekbıl elvenni ezt a hiányzó összeget és azzal támogatni az egyesületeket.   
 

- Witmmann Dezsı kérdése, hogy a testület falu Falunapra 700 e Ft-ot tervezett ,holott a 
6. napirendi pontban  500 e Ft-ra pályáz az önkormányzat, mi van ha kapunk 
támogatást? Javaslata, hogy a falunapra szánt összeget csökkentse a testület. Jogosnak 
tartja a Gobányi képviselı javaslatát.  És azt ki dönti el, hogy összeférhetetlen-e egyik 
képviselı  vagy sem?  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı a képviselınek kell bejelenteni az érintettségét 

adott ügyben, és után a szavazásból való kizárásról a testület dönt.       
 

- Bızsöny András:  A Gobányi   képviselı úr javaslatát nem támogatja,  a koncepció 
elfogadásánál  felemelte a kezét, akkor amikor azt javasolták, hogy azon az értéken 
hagyjuk az egyesületek támogatását, ahol tavaly voltak. Érintett egy-két egyesületnél ı 
is. Nem látja azt, hogy ne lehetne ıket mérsékelt gazdálkodásra inteni. Akár a félévkor 
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is lehetne plussz támogatást juttatni részükre, ha lesz rá keret. Mos javasolja a tervezet 
szinten hagyni.  

 
- Bankics Krisztián:  Véleménye szerint a sportegyesület itt ülı képviselıje mondja el 

mit szeretne, hogy tudja ebbıl kigazdálkodni az egyesület további mőködését.  
 

- Tombor János:  Eddig nem fordult elı, hogy a keretet túllépték volna. Azt az összeget 
kérik majd mindig amire szükségük van.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Nagyon sajnálja, hogy az intézményeknél megszorítások 

vannak ott meg kell nyirbálni a költségeket, itt pedig  a nem kötelezıkre  az 
igényeknek megfelelıen kellene adni. Úgy gondolja, hogy amit tud a testület azt  
megteszi a civilekért, el kell fogadtatni velük, hogy amit tudnak adni azt adja a 
testület, most mindenhol meg kellett húzni a féket. 

 
-  Gobányi Sándor: Úgy érzi, hogy  meggyızı álláspontja a polgármesternek arra 

készteti,  hogy  az erre vonatkozó -  egyesületek kért összegnek megfelelı 
támogatására -  javaslatát visszavonja. Az összeférhetetlenséggel kapcsolatos álláspont 
ügyében egyértelmő álláspontot alakítson ki a jövıben a testület ezt kéri. A 
költségvetést, az elıterjesztést javasolja elfogadni,  amely alapvetı gazdálkodó 
szemlélet mutat.  

 
- Wittmann Dezsı- İ javaslatával nem tett említést arra, hogy a kötelezı feladatok 

terhére menjen a támogatás növelése, egy gondolattal sem tett erre említést. Javasolja 
a leírt összeget elfogadni az egyesületeknél , a falunapi költségeket javasolja kitörölni  
700 e Ft-ot.   

 
- Gobányi Sándor: Nem ért egyet Wittmann képviselıvel. Ha nem tervez falunapot az 

önkormányzat, akkor hogy lesz megvalósítva. Igenis legyen falunap, ennek forrásait 
költségvetésbıl kell elıteremteni, ha lesz pályázat akkor abból kell finanszírozni.  

 
- Bankics Krisztián: Véleménye szerint a Civil szervezetek nagy szerepet vállaltak 

ebben tavaly is, a  Falunapot támogatja, hogy legyen és legyen rá tervezve összeg is.  
 

- Wittmann  Dezsı: -  módosítja a javaslatát úgy, hogy akkor Falunapra  400 e Ft-ot 
javasol meghagyni a 700 e Ft-ból.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı csak a véleményét mondaná el ezzel kapcsolatban. 

Vélemény, amennyiben nyerne a falunapos pályázaton az önkormányzat , akkor azzal 
az összeggel lehetne csökkenteni a falunapi kiadást, és a maradvány összeget akár az 
egyesületek támogatására is lehetne fordítani.   

 
- Zsalakó  Ernı - polgármester a vitát lezárja. Szavazásra bocsátja a módosításokat, 

elıször az Esély költségvetésének elfogadását.  
 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
16/2010./II.15./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
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Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az Esély Alapszolgáltatási Központ 2010. évi 
költségvetését 43.004 e Ft kiadással és bevétellel elfogadja.  
 
Baté önkormányzat képviselı-testületének 2010. évi  hozzájárulását: 1547 e Ft-ban elfogadja, 
amely összeget a költségvetési rendeletébe beépít az átadott pénzeszközökhöz.   
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  
 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a rendeletnél a Gobányi képviselı által a 30. §-ból 
történı „polgárırség helyi csoportja „ megnevezés kihúzására.  
 
A képviselı-testület 6 igen egyhangú szavazattal a módosítást jóváhagyta.      

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a 8. §. Kibıvítésére, azzal, hogy a dologi 

elıirányzatok közül Községgazdálkodásnál Falunapi tételbıl 300 e Ft-ot zárol.  
 
A képviselı-testület 6 igen egyhangú szavazattal a módosítást jóváhagyta.  
 
Javasolja a polgármester a módosításokkal együtt elfogadni a költségvetést.  
 

- Wittmann Dezsı- ügyrendi bizottság elnöke javaslatot tesz a polgármester részére 
megállapított 309 e Ft cafetéria juttatás megállapítására, amely a járulékok költségeket 
is magába foglalja. 

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 
17/2010./II.15./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Község Önkormányzata a fıállású polgármester részére 2010. évre 309.000,-Ft 
cafetéria juttatást állapít meg, amely összeg a járulékokat is tartalmazza. 
 
Felhasználására és elszámolására vonatkozóan a közszolgálati szabályzatban foglaltak az 
irányadóak.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Körjegyzı, üb. elnöke 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
 1/2010./II.16../ sz. Baté Önkormányzat Kt. Rendelete:  
 
Baté Község Önkormányzata 2010. évi költségvetésérıl  
/A rendelet  a jk. Melléklete/ 
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- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz arra, hogy a következı ülésre a körjegyzı 
terjesszen elı egy  elıterjesztést az egyesületek támogatására vonatkozó 
összeférhetetlenségrıl, kizárásról.   

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a javaslattal egyhangúlag egyetértett.  
 
- Patakiné Kercsó Szilvia körjegyzı – a következı ülésre a kért elıterjesztést elkészíti.  
 
 - Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz még az elıterjesztésben szereplı tartozások 
törlésére vonatkozóan a mérlegbıl a belsı ellenır javaslatait figyelembe véve.  

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
18/2010./II.15./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete a  2009. 12.31-ig fennálló kintlévıségei közül  
behajtatlanság címén az alábbiak törlését rendeli el:  

- 194131. egyéb felhalmozási célú kölcsönök háztartásoknak:  69.251,-Ft-ot 
- 3911. Függı kiadásokból:                                                       44.960,-Ft-ot.  

 
Elrendeli az önkormányzat a fenti összegek mérlegbıl történı törlését 2009. 12.31-e 
hatállyal.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
 

3. Az önkormányzat 2010. évi Közfoglalkoztatási tervének elfogadásáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı   

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a terv végleges elfogadására, amelyet a 

kisebbségi önkormányzat és a Munkaügyi Központ is véleményezett.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
19/2010./II.15./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat 2010. évi közfoglalkoztatási tervét 
elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
  

4. Kisebbségi önkormányzattal kötendı megállapodásról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester   

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a megállapodás elfogadására.  
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- Gobányi Sándor: Ez két önkormányzat közötti megállapodás,  amit a testületek 
hagyják jóvá. Történt-e egyeztetés a két elnök, polgármester között, ha jóváhagyjuk 
akkor mit fog jóváhagyni a kisebbségi önkormányzat? Egyeztetés nem történt meg, 
akkor két testület közös testületi ülésen döntsön véleménye szerint.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia: -körjegyzı ez a megállapodás már létezik a két 

önkormányzat között, csupán most a jogszabályi változások  miatt került sor a 
pontosításra.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: részt vesz mindig a kisebbségi önkormányzat ülésén, a 

testület támogatását tolmácsolja részükre.   
 

- Horváth Ernı- elnök a megállapodás aláírását elfogadják.   
 

- Gobányi  Sándor javasolja legyen aláírva a megállapodás, ha a kisebbségi 
önkormányzat is egyetért vele. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a megállapodás elfogadására.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
20/2010./II.15./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat és a Batéi Cigány kisebbségi 
önkormányzat közötti együttmőködési megállapodást elfogadja.  
 
Kéri a polgármester a megállapodás aláírására.  
 
Határidı. Azonnal 
Felelıs: polgármester   

 
5. Esély Alapszolgáltatási Központ szakmai programjának elfogadásáról: 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy nem került kiosztásra a 80 oldalas anyag, 
kértek részletes elıterjesztést, de csak a mellékelt e-mail érkezett.  

 
- Gobányi Sándor: Úgy érzi, hogy ezzel így méltatlan az Esély elıterjesztése. Nem 

tudja, hogy miben döntsön.  Nem javasolja elfogadni, a következı ülésen errıl szóban 
adjon kiegészítést a vezetı asszony.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz az elıterjesztés elutasítására, mivel nem 

készült hozzá megfelelı elıterjesztés.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
21/2010./II.15./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
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Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az Esély Alapszolgáltatási Központ szakmai 
programját nem fogadja el, a hiányos kiegészítı elıterjesztés miatt.  
 
Kéri a Központ vezetıjét, hogy a módosítás okát részletesen indokolja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  
 
 

6. Falunapi és könyvtári pályázat beadásáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  

 
a) Falunapi pályázatról 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a pályázat beadására, és a Falunapot  június 

26-án javasolja. 
  
- Gobányi Sándor:  Ki készíti a pályázatot és mennyiért? 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester ezt a mőszaki ügyintézı és a saját mag készíti, nincs a 

pályázatírásra a pályázatban fedezet, ilyen költséggel nem számoltak.  
 

- Tombor János: késıbbi idıpont  lenne inkább jó. 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja, hogy legyen  Július 10.én a  falunap. 
 

Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
22/2010./II.15./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  

 
Baté Önkormányzat képviselı-testülete a FVM-hez pályázatot ad be a falunap 
megrendezésére 500.000,-Ft vissza nem térítendı támogatás igénylésére.  
A falunap idıpontja: 2010. 07. 10.  
 
Kéri a polgármestert a pályázat beadására.  
 
Határidı. 2010. 02.26. 
Felelıs: polgármester 

  
 

b) könyvtár pályázatról: 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz arra, hogy a  Nemzeti Kulturális Alap 

pályázatát  eszközfejlesztésre 90%-os önerıre pályázzon az önkormányzat. Pályázhat, 
aki  2009-ben jelentıs szolgáltató tér bıvítést hajtott végre, vagy 2010. –ben ezt 
megvalósítja. 2000 millió forintra javasolja beadni 10%-os önerıvel a pályázatot 
bútorok beszerzésére.  
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Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
23/2010./II.15./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 

Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Nemzeti Kulturális Alap pályázatán Könyvtár 
eszközfejlesztésére pályázatot ad be 2.000 e Ft-ra bútorok beszerzésére, amelyre 200 e Ft- 
önerıt biztosít.  
 
Határidı. 2010. 03.15. 
Felelıs: polgármester 
 

7. Ingatlan-megosztási és  adásvételi szerzıdés, megállapodás 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy az elıterjesztett szerzıdéseket az 

önkormányzat már korábban tárgyalta. Ezek aláírásának megerısítése kér jóváhagyást, 
ennek  a költsége  0 Ft az önkormányzat részérıl, megosztása a területnek megtörtént , 
Vodafon ezt megosztotta, megosztási vázrajz folyamban van. A  Vodafon és az 
önkormányzat között lévı megállapodás újra irandó, ha a 10 éves bérleti szerzıdés 
lejár 2011-ben. Meg tudjuk vásárolni az úszótelket az önkormányzat a jelenlegi 
tulajdonostól, aki Fonai Jenı, önkormányzat haszna ebbıl 100 e Ft, amely egyéb 
költségekre nyújt fedezetet. 

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
24/2010./II.15./ sz. Baté önkormányzat Képviselı-testülete: 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az alábbi és az elıterjesztéshez mellékelt 
megállapodásokat elfogadja: 
- ingatlan-megosztási és adásvételi szerzıdés  id. Fonai Jenı Baté, Fı u. 36. és ifj. 

Fonai Jenı Baté, Fı u. 36.  szám alatti lakosok és Baté községi Önkormányzata között 
a globusz területét képezı ingatlan megosztása és megvásárlása tárgyában, 

- Vodafone Magyarország Zrt és Baté Községi Önkormányzat között  létrejött bérleti 
szerzıdés módosítása tárgyában. 

 
Az önkormányzat a fenti megállapodások elkészítésére, záradékolására megbízza dr. 
Dobos Pál Kaposvár, Fı u. 31. szám alatti ügyvédet.  
 
Határidı:  Azonnal 
Felelıs: polgármester 

 
 

8. Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Társulásból kizárandó 
tagönkormányzatokról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz az elıterjesztés elfogadására.  
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- Gobányi Sándor:  Megkérdezi, hogy van-e az önkormányzatnak ebbıl érintettsége, 
hátránya. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester nincs, mert Kaposvár vállalta helyettük a kezességet.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
25/ 2010./II.15./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete úgy határozott, hogy Hencse és Nagyhajmás 
tagönkormányzatok Társulásból való kizárását elfogadja 2009. december 31. hatállyal, 
figyelembe véve a Társulási Megállapodás X/5. pontjának a) bekezdését.  
 
Felelıs: polgármester, körjegyzı 
Határidı: 2010.02.26.  
 
 
A polgármester zárt ülést rendel el a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
 
Zsalakó Ernı                                                                             Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                              körjegyzı  
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